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Deltagare 
, VD Telge Nät 

(TN)  

 (TN) 

 (TN) 

 (TN) 

 (TN) 

 (TN) 

 (Telge) 

(Telge) 

(Telge) 

 (Söderenergi) 

 (Söderenergi) 

 (TB) 

 (TB) 

 (Lundbergs) 



 (Mansbro) 

 (HSB) 

 

(Specialfastigheter) 

 (Riksbyggen) 

 (Riksbyggen)  

Presentationsrunda 
Medverkande på plats från Telge Nät och Söderenergi samt medverkande kunder 
presenterade sig.  

Agenda 
• Protokolljusterare 

• Föregående protokoll 

• Marknadsläge 

• Förslag och prognos för prisändring  

• Genomgång prisändringsmodell 

• Kunderna lämnar synpunkter och leverantören bemöter 

• Ansökan och tidplan 2023 

• Utvärdering av vår dialog föregående år och övriga frågor 

Föregående protokoll 
Status på tidigare frågor gicks igenom: 

• Bränslepriser 

• Elprisets påverkan på fjärrvärmepriset 

Frågorna är fortfarande aktuella och kommer att tas upp under mötet. 

Söderenergi berättar om bränslepriser 
Söderenergi gick övergripande igenom sin verksamhet som fjärrvärmeproducent och hur 
fjärrvärmesystemet ser ut i södra Stockholm.  



 

Söderenergi berättade om bränslemixen i produktionsanläggningarna och övergripande 
om sitt hållbarhetsområde och transportmetoder.  

 

Bränslemarknaden är ansträngd i hela Europa till följd av kriget i Ukraina och 
lågkonjunkturen. Länder som tidigare levererat bränsle har slutat till följd av kriget vilket 
gör att många vänder sig till den svenska marknaden i stället. Svenska kronan är 
dessutom svag vilket gör det lönsamt att köpa från Sverige och barkborreskadad ved 
har minskat. Lågkonjunkturen gör att det byggs och rivs mindre vilket skapar mindre 
restprodukter att använda i fjärrvärmeproduktionen. Allt detta gör att bränslepriserna 
ökar.  



Priserna har ökat för Söderenergi, men marknadspriserna har ökat ännu mer. 
Söderenergi har långa avtal vilket gör att de inte är lika känsliga för 
marknadsförändringar. Prisökningarna på marknaden presenterades, se bild nedan.  

 

 

Söderenergi jobbar aktivt på att hitta bränslen till bra priser och samarbetar även med 
andra organisationer i arbetet.  

Känslighet - Publik



Prisförändringar 

 

En graf visades (se ovan) som visar hur kostnader och intäkter har förändrats sedan 
föregående år. Den största skillnaden är att kostnader för bränslen och transporter ökat 
med 47%. Det är dessa kostnadsökningar prisförändringen behöver täcka upp för.  

 

Priset på fjärrvärme i Södertälje har historiskt varit väldigt stabilt, inte förrän 2023 
gjordes en större höjning när omvärldsläget blev mer instabilt.  

Prisprognos 
Prognosen i nuläget är att priset kommer att höjas med 6-9% till 2024. Ingen prognos är 
i nuläget satt för 2025 och 2026, detta kommer att presenteras på nästa möte.  



 

 

Prismodellen 
Prismodellens uppbyggnad presenterades: 

• Prisstruktur med tre komponenter 

 Energipris 

 Kapacitetspris (Effekt) 

 Returtemperaturpris 

• Speglar Telge Näts faktiska kostnader 

• Ger kunderna rätt incitament att energieffektivisera 



Prisändringsmodellen  

Vår prisändringsmodell 
Prisändringsmodellen, alltså hur prisnivån sätts, presenterades.  

• Prisändringar baseras på prognostiserade kostnadsökningar och Telge Näts 
avkastningskrav 

• Målet är att kunden ska uppleva att trygg, bekväm och miljösmart värme från 
Telge Nät är det mest prisvärda alternativet.  

• Telge Nät arbetar kontinuerligt med att hålla nere kostnaderna och att ha en 
långsiktigt stabil prisnivå 

Prisändring 2024 
• Prisnivån för 2024 kommer att sättas utifrån kostnadsökningar och 

avkastningskravet 

• Alternativkostnadsjämförelse redovisas på samrådsmöte 2 2023 

 

Kunderna lämnar synpunkter och leverantören bemöter 
Hur tänker ni kring vår prisändringsprognos?  

• Prisändringsmodellen 2023 

• Prisändring och prognos framåt 

Kunderna ställde följande frågor: 

Vad har ni för avkastningskrav? 6,5% svarar Monica.  

Hur ser elprisökningen ut? Det ser ut att stabiliseras på 50 euro framåt svarar Marcus 

Stockholm Exergi ska köpa upp Telge Energi, hur påverkar det prisbilden? Marcus 
förklarar att försäljningen inte påverkar Telge nät då det är separata bolag. Telge Energi 
har köpts upp av Fortum (som tidigare ägde Stockholm Exergi). Stockholm Exergi har 
alltså inget med affären att göra.  

Finns det något som kan göra att vi inte behöver höja priset så mycket som 6-9%? Anna 
svarar att det är bränslekostnader som avgör, det finns såklart möjligheter att läget 
förändras under sommaren men 6-9% är utifrån det vi vet i dagsläget. En kontinuerlig 
dialog fortsätter med Söderenergi över sommaren gällande bränsletillgång och priser.  

Ansökan och tidplan 
Årets tidplan för medverkande i prisdialogen presenterades. Samrådsmöte nr 2 planeras 
till 8 september.  



 

 

Utvärdering av prisdialogen 
 

Inga synpunkter inkom under mötet 

 

Kunder som vill ha ett separat möte för att diskutera prisförändringar eller andra 
fjärrvärmefrågor ombads höra av sig till Monica.  
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